



## Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 18-11-2024

---

### Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 18-11-2024

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)

---

### 1. Opening, vaststellen agenda

#### 1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

#### 1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Mededelingen

#### 2.1. Technische mededelingen

- Ivana: Ik heb een tijd geleden een aanbod gekregen om een stage in Boston te doen, dus ik heb na overleg met meerdere personen besloten mijn taken online over te nemen en ik blijf wel onderdeel van de raad.

#### 2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

### 3. Post in/uit

- Ronald Cornet
- Benoeming afdelingshoofd laboratorium Experimentele vasculaire geneeskunde



#### 4. Concept notulen en actiepunten vergadering 11-11-2024

##### 4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat de definitieve vragen naar de RvA sturen</li> <li>2. gaat de besproken plannen en eventuele plannen uit het Drive document aan Bora voorleggen</li> <li>3. gaat een agendapunt voor een evaluatiemoment schrijven</li> <li>4. gaat met de FSR VU GEN in gesprek over politieke standpunten</li> <li>5. gaat OT-GEN mailen over het annuleren van het overleg van 24 december</li> <li>6. gaat de beslissing van de FSR doorkoppelen naar Theo van Veldhuizen en andere betrokkenen (NPO-gelden)</li> <li>7. maakt een werkvergunning voor de koffiekar</li> <li>8. gaat naar alle overkoepelende vragen kijken (SR-enquête, uiterlijk 13 nov)</li> <li>9. gaat uitzoeken wat er al bekend is over een Canvas pagina voor de FSR</li> <li>10. gaat een mail sturen naar Yvo Roos</li> <li>11. gaat Maisy appen over rond de tafel gesprek DG</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. kan eraf</li> <li>2. gedaan door Splinter</li> <li>3. gedaan</li> <li>4. lopend</li> <li>5. gedaan</li> <li>6. gedaan</li> <li>7. gedaan</li> <li>8. gedaan</li> <li>9. gedaan</li> <li>10. gedaan</li> <li>11. gedaan</li> </ol>
Maisy	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. stuurt de SR-enquete vragen het naar Yvonne Garst alvorens hun afspraak (14 nov)</li> <li>2. gaat de FdG GEN VU mailen over een driemaandelijks overleg</li> <li>3. een poll sturen voor ieders maten voor de SR-ripper, en de truien bestellen</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> <li>2. gedaan</li> <li>3. lopend</li> </ol>
Splinter	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat een vergaderstuk maken omtrent PO, met de nadruk op IPE</li> <li>2. prijzen en aantallen voor het budget van Bora Fidan kritisch bekijken</li> <li>3. de aanvraag voor het budget naar Bora sturen en toelichten waarom dit de medezeggenschap vergroot</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. lopend</li> <li>2. lopend</li> <li>3. lopend</li> </ol>
Ivana	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. met PR kijken hoe de promo van de SR-enquête kan worden georganiseerd</li> <li>2. feedback verwerken van de OC-GEN voor de bachelor (SR-enquête, uiterlijk 13 nov)</li> <li>3. gaat suggesties voor formuleringen verwerken (SR-enquête, uiterlijk 13 nov)</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> <li>2. gedaan</li> <li>3. gedaan</li> </ol>
Lieke	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. feedback verwerken van de OC-GEN voor de master (SR-enquête uiterlijk 13 nov)</li> <li>2. gaat de Instagram-pagina onder handen nemen</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> <li>2. ongedaan</li> </ol>
Wisse	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat de huidige status van de WC's in een vergaderstuk beschrijven</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gedaan</li> </ol>

Bas		
Daniël		
Danyscha	1. gaat uitzoeken hoe het werkt met belasting 2. gaat de begroting verder bespreken met Mike en aanpassen tot een definitieve begroting	1. lopend 2. gedaan
Ivar		
Fabiënne		
DB		
PR	1. contact opnemen met Bora over promoplannen (SR-enquête promoplan) 2. gaat de Instagram-post van ASVA reposten 3. met Ivana kijken hoe de promo van de SR-enquête kan worden georganiseerd	1. kan eraf 2. gedaan 3. gedaan
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen	1. woensdagochtend (13 nov) heeft iedereen ingevuld wanneer hij/zij beschikbaar is voor promo SR-enquête 2. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen	1. kan eraf 2. Danyscha en Sacha gaan dit nog doen

De notulen van de PV op 11-11-2024 zijn vastgesteld.

## 5. Dagelijks bestuur

### 5.1. Stand van zaken

- Op 14-11-2024 had Maisy een afspraak met Yvonne Garst. Maisy heeft met Yvonne Garst gepraat over het invoeren van de SR enquêtevragen in Evasys. Yvonne verwacht rond woensdag 20 november een conceptversie naar ons te sturen.

### 5.2. SR-enquête promo (18 min)

Het is van belang dat de respons op de SR-enquête zo hoog mogelijk is om relevante data te kunnen verzamelen. Hiervoor is het goed uitvoeren van de promotie essentieel. Aan vorige jaren is te zien dat gezicht bekendheid en gratis eten goed werken. Op basis hiervan heeft PR een promo plan opgesteld.

De volgende de zaken zijn besproken:

- De indeling per dag van de acties, het flyeren en de insta posts

- De taakverdeling betreffende bestellingen, printen, aan het kraampje staan, broodjes smeren etc.
- De begroting

### 5.3. Politieke standpunten SR (15 min)

Op 3 november heeft de FSR een mail ontvangen van de FSR van de Faculteit der Geneeskunde van de Vrije Universiteit (FSR FdG VU), met hierin de vraag hoe de FSR omgaat met politieke kwesties en hoe de UvA of het Amsterdam UMC hiermee omgaan.

Dit onderwerp is tevens eerder aangekaart tijdens een voorzittersoverleg met alle faculteiten aan de UvA. Hierbij is naar voren gekomen dat de faculteiten verschillende meningen hebben, ook binnen de facultaire studentenraden. Dit loopt uiteen van het openlijk innemen van een standpunt en deze actief uitdragen, het weerhouden van een standpunt innemen maar zich wel openlijk inzetten om goede doelen te steunen en het volledig afzijdig houden van politieke kwesties.

Tijdens de PV heeft de FSR een open discussie gevoerd over het raadsstandpunt omtrent politieke uitingen en de rol van de FSR bij conflicten of humanitaire crisis. Er zijn werkafspraken met richtlijnen besproken.

Sacha gaat werkafspraken opstellen en Maisy gaat de FSR FdG VU inlichten.

### 5.4. Begroting herevaluatie (15 min)

De begroting is al eerder voorgelegd aan de FSR. Nu de begroting is besproken met Mike Schilder (penningmeester vorige FSR) en alles is gecorrigeerd, wil Danyscha de begroting laten goedkeuren door de FSR zodat die gepresenteerd kan worden aan Theo van Veldhuizen.

Danyscha heeft een aantal dingen tijdens de PV verduidelijkt:

- Overloop Budget
  - Er is wat geld over van het vorige raadsjaar, wellicht kan de huidige FSR het dit jaar gebruiken. Dit moet apart worden goedgekeurd door Theo en het moet dit jaar gebruikt worden. Het moet specifieke bestemmingen hebben.
    - Van dit geld kan in de ochtend een koffiekar besteld worden ter promotie van de studentenraads-enquête. De rest van dit geld kan naar goodies. De koffiekar heeft prioriteit.
- Benzinekosten

- In het AMC is er per kilometer een prijs die wordt uitbetaald aan reiskosten. Het is belangrijk dat deze declaratie op de juiste manier gedaan wordt. De voorkeur gaat uit naar facturen, maar dit is niet altijd mogelijk.
- Evaluatieweekend
  - Geld uit 'groepsbonding' kan gebruikt worden voor activiteiten met elkaar (evt. tijdens het evaluatieweekend).
- TAQT-trainingen
  - Voor TAQT-trainingen is dit jaar geen geld begroot. Er kunnen dan ook dit jaar geen nieuwe TAQT-trainingen worden gepland. Er zijn nog 2 TAQT-trainingen over van het vorige raadsjaar.
- Netwerk-gala
  - Er kan een factuur voor worden gemaakt.

“De Facultaire Studententraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met 10 stemmen voor het presenteren van de begroting met de verwerkte opmerkingen aan Theo van Veldhuizen.”

De begroting zal worden gepresenteerd aan Theo van Veldhuizen door Danyscha, onder voorbehoud van eventuele veranderingen omtrent het overloop budget.

Danyscha gaat een afspraak inplannen met Theo en Sacha hierbij betrekken.

### 5.5. Evaluatie SR (22 min)

De FSR is ondertussen bijna 3 maanden bezig. Het leek het Dagelijks Bestuur (de voorzitter, vicevoorzitter en secretaris) nuttig om nu een moment te nemen om te evalueren hoe het tot nu toe gaat. Aan de hand van een korte tussentijdse evaluatie kunnen eventuele verbeterpunten of veranderingen worden ingevoerd. Uiteraard is niemand verplicht op deze manier problemen aan te kaarten en mag altijd gekozen worden dingen via de vertrouwenspersoon op te lossen.

## 6. Centrale Studententraad

### 6.1. Stand van zaken

- Het budget van de UvA is besproken met de medezeggenschap. Er zijn afspraken gemaakt over 'post-mediation'.

## 7. Commissie Bachelor

### 7.1. Stand van zaken

- Op 11-11-2024 is Danyscha naar het NSE gesprek gegaan van de bachelor geneeskunde. Uit de enquête is gebleken dat studenten in het algemeen blij zijn over de docenten en de sfeer. Daarnaast bleek uit de enquête dat studenten zich veilig en geïnspireerd voelen binnen de studie. Onder het onderwerp studiefaciliteiten is nog wat verbetering nodig. Er is gesproken over het niet doen van de stopcontacten. MT-BA geeft aan hier niet genoeg van af te weten, ze willen graag dat studenten dit melden. Ze gaan kijken hoe dit op een makkelijkere manier

gemeld kan worden en waar. Ook werd collegezaal 4 benoemd vanwege geluidsoverlast van de nieuwe speakers. Daarnaast kwam Mofa kort ter sprake. Op het gebied van beroepspraktijk werd een lichte daling opgemerkt. Studenten geven aan dat ze meer praktijklessen zouden willen, zoals bijvoorbeeld bloedprikken. MT-BA vindt dit echter minder geschikt voor deze fase van de studie, omdat het volgens hen nog niet noodzakelijk is op dit moment. De studie scoorde ook iets lager op het gebied van studiebegeleiding. Er is besloten om deze vraag in de enquête te verduidelijken, omdat het voor zowel studenten als MT-BA niet altijd duidelijk is wat er precies onder studiebegeleiding valt. MT-BA vraagt daarom aan de JVT en SR om met suggesties te komen, bij voorkeur nog voor de kerstvakantie. Verder bleek uit de enquête dat studenten meer internationale elementen in de opleiding zouden willen. Studenten gaven aan dat het International Office lastig bereikbaar is en dat stages in het buitenland vaak duur zijn. Ook zou men graag meer diversiteit in het curriculum zien, bijvoorbeeld in het tonen van ziektesymptomen bij verschillende huidskleuren. Tot slot werd aangegeven dat toetsing en feedback verbetering behoeven. Studenten merken op dat de hoeveelheid en kwaliteit van feedback per docent verschilt.

## 7.2. Werkcolleges (14 min)

Sinds studiejaar 2024-2025 worden de werkcolleges niet meer opgenomen. Dit leidde destijds, en nu nog steeds, tot de verwachte onrust onder de studenten, maar ook tot verhoogde student-aanwezigheid. Nu is het zo dat er rondom deze gebeurtenissen veel gebeurt en er veel gevolgen zichtbaar worden, waardoor het een onoverzichtelijk kluwen van problemen begint te worden.

De FSR constateert dat er door het niet meer opnemen van werkcolleges, verschillende problemen zijn ontstaan voor studenten.

1. Studie bemoeilijking voor de DuBa-studenten.
2. Een groep tweedejaars studenten heeft hier zelf een petitie voor opgestart en een klacht ingediend
3. Er zijn nog geen gegevens over de studie successen van de studenten vergeleken met voorgaande jaren, wanneer de werkcolleges nog wel werden opgenomen.
4. Het is niet goed te controleren welke werkcolleges echt werkcolleges zijn, en ook zo zijn ingevuld, of dat het eigenlijk meer hoorcolleges zijn, met mogelijk nieuwe stof.
5. Studenten zijn nu verplicht naar de werkcolleges te komen.
6. Afwijzing van het bedenken van een regeling voor studenten met ziekte/functiebeperking.

De FSR kan op bovengenoemde punten extra blijven letten, zodat problemen rondom de werkcolleges niet gemist worden.

De FSR heeft eerder geen raadsstandpunt ingenomen met betrekking tot dit probleem en is dit ook niet van plan voor deze PV, aangezien de FSR er momenteel niks aan kan doen. Als de FSR er wel iets mee kan doen, wil zij uiteraard wel actie ondernemen. Als MT-BA met een duidelijker plan komt, zal dit wellicht zo zijn.

Voor nu wil de FSR afwachten hoe het gaat lopen rondom de WC's. Als na een half jaar (na de kerstvakantie) consequent dezelfde problemen worden gezien, is er meer concrete feedback om bij het MT-BA neer te leggen. Het probleem rondom de WC's kan ook bij de JVT neergelegd worden, dit is wellicht meer passend. Ivar en Danyscha gaan een appje in de JVT-groepsapp sturen om te vragen of iedereen wil opletten bij de WC's. Het is hierbij belangrijk om concrete punten aan te dragen.

Maisy gaat de student die de petitie is gestart vragen of diegene nog met MT-BA wil praten over de WC's. De FSR kan dan eventueel optreden als mediator bij dit gesprek.

## 8. Commissie Master

### 8.1. Stand van zaken

- Op 12-11-2024 had Lieke een afspraak met Mirjam de Haart over de studenten die de Curius+ master aan het afronden zijn. Dit zijn er nog een stuk of 14. Vanuit de opleiding willen ze een brief sturen aan deze studenten om ze te laten weten waar zij terecht kunnen met welke vragen. Verder zijn er mogelijk studenten die geen mentor meer hebben, zij kunnen zich ook melden en Mirjam heeft voor deze groep al een mentor bereid gevonden. Tot slot is er de wens vanuit de studenten om mee te doen aan de iVTG. We hebben Jan-Hindrik Ravesloot gemaild, deze reageerde vrij snel dat hij hier volledig achter staat, maar dat het langs Floor Biemans moet als hij wil opschalen. Hij gaat het bespreken in het team. Het is gelukt met de iVTG laten maken. Mirjam pakt dit verder op.

## 9. Commissie Medische Informatiekunde

### 9.1. Stand van zaken

- Op 13-11-2024 was Bas aanwezig bij de evaluatie van de pre-master van medical informatics. Tot hun verbazing was het cohort van dit traject aanwezig en leverde actief input en commentaar op punten binnen de evaluatie, dit is de eerste keer dat de pre-master fysiek wordt gegeven aangezien het eerder alleen een online cursus was. Punten waar op gelet zal worden zijn de cohesie van het vak waarbij het medische deel en informatiekunde deel meer overlappend gegeven worden zodat studenten van verschillende achtergronden een meer constante werkdruk ervaren. Er zal gewerkt worden aan het communiceren van de verwachtingen van het onderwijs en hoe colleges zijn ingedeeld. Ook zal er gekeken worden naar de pacing. Bas heeft de pre-master studenten vermeld dat begin december de studentenraad hun enquête houdt en dat ook hun input erg op prijs wordt gesteld.
- Op 13-11-2024 had CoMI hun 3-wekelijkse informele vergadering waarin algemene punten zijn besproken zoals het invoeren van agendapunten bij de informele vergaderingen,

organisering van de OER onderhandeling, de NSE meeting van donderdag 14-11 en een mogelijke verandering in het OTMI.

- Op 14-11-2024 was Danyscha naar het NSE gesprek gegaan van de bachelor Medische Informatiekunde. Uit de enquête blijkt dat studenten over het algemeen zeer tevreden zijn, vooral over de inhoud van de studie, de sfeer, de veiligheid om zichzelf te zijn en de docenten. Minder goed scoorde de studie op structuur en samenhang. Studenten geven aan soms twijfels te hebben over de relevantie van opdrachten, zeker wanneer intensieve opdrachten weinig meetellen. Ook wordt genoemd dat vakken onderling niet altijd goed op elkaar aansluiten, wat leidt tot herhaling van onderwerpen. Reflecteren en het delen van eigen ideeën komt ook aan bod. Hoewel studenten zich vrij voelen om dit te doen, voelen ze zich niet per se gestimuleerd hierin. Ondersteuning is iets minder goed beoordeeld dan vorig jaar. Studenten geven aan dat ze vaak wel naar docenten kunnen stappen en dat zij snel reageren op mails, maar dat dit afhankelijk is van de persoon. Ook is onduidelijk waar studenten met een functiebeperking terecht kunnen, er wordt gekeken wie de beste meld persoon hiervoor is. Internationalisering scoort laag, maar studenten zien dit niet als een groot probleem, omdat de mogelijkheid voor een buitenlandse stage wel bestaat. Toetsing en beoordeling laten een daling zien. Oefentoetsen lijken vaak niet op het tentamen, en sommige intensieve opdrachten tellen weinig mee. Daarnaast zijn er soms fouten toetsen.

## 10. Taskforces

### 10.1. Stand van zaken

- Op 12-11-2024 waren Maisy en Lieke naar de TLC-EG (Teaching and Learning Centre Expertise Groep). De verschillende partijen hebben relevante updates gegeven. Verder was er iemand van de international office aangesloten voor een verdiepingsmoment rondom de mogelijkheden voor internationale stages vanuit de opleiding en de stand van zaken daaromtrent.
- Op 13-11-2024 zijn Wisse en Ivana naar de werkgroep MoFa geweest. Hier is voornamelijk ingegaan op de foto's voor de akoestische panelen van de fotograaf. Hiervoor heeft ze 3 foto's gepresenteerd, en de thema's voor de foto's. Deze worden door de architect naar de FSR aangeleverd zodat deze besproken kunnen worden. Wanneer de foto's gemaakt moeten worden, was er de vraag om studenten die willen figureren. De voorkeuren voor de besteding van de NPO-gelden zijn doorgegeven. Daarop werd aangegeven dat de geraamde 50K erg ruim is voor 2-3 watertappunten. Er is nagevraagd of er ergens goed een pingpongtafel te plaatsen is, maar hierop is aangegeven dat dit lastig is. Ze gaan wel naar een locatie kijken.

## 11. Commissie PR

### 11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

## 12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.



### 13. WVTTK en afsluiting

#### 13.1. WVTTK

Ronald Cornet is aangedragen als nieuwe opleidingsdirecteur van MI. Het is een man met veel ervaring en de FSR heeft geen bezwaren op dit besluit. Maisy stuurt een positief advies naar Yvo Roos.

Sacha gaat een mail naar Theo sturen over de pingpongtafel. Bij project MoFa is gevraagd of er een pingpongtafel geplaatst kan worden. De FSR gaat volgende PV in dat geval verdere details bespreken. Het geld van PRIO 1 en PRIO 2 wat over is gaat naar PRIO 3, waaronder een pingpongtafel kan vallen. Sacha gaat dan ook naar Theo mailen dat het niet van de NPO-gelden gaat gebeuren.

#### 13.2. Rondvraag

- Wisse: Zijn er hier mensen die op de foto's willen staan van de akoestische panelen?  
>> Bas zou dit wel willen.

#### 13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- Evaluatieweekend

Sacha	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. gaat met de FSR VU GEN in gesprek over politieke standpunten</li> <li>2. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen</li> <li>3. werkafspraken opstellen omtrent politieke standpunten van de SR</li> <li>4. gaat een mail naar Theo sturen over de pingpongtafel te rectificatie</li> </ol>	
Maisy	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. een poll sturen voor ieders maten voor de SR-zipper, en de truien bestellen</li> <li>2. FSR VU inlichten omtrent politieke standpunten van de SR</li> <li>3. gaat de student die de petitie is gestart vragen of diegene nog met MT-BA wil praten over de WC's</li> <li>4. stuurt een positief advies naar Yvo Roos omtrent de aandraging van Ronald Cornet</li> </ol>	
Splinter	<ol style="list-style-type: none"> <li>1 gaat een vergaderstuk maken omtrent PO, met de nadruk op IPE</li> <li>2. prijzen en aantallen voor het budget van Bora Fidan kritisch bekijken</li> <li>3. de aanvraag voor het budget naar Bora sturen en toelichten waarom dit de medezeggenschap vergroot</li> </ol>	
Ivana	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. begroting maken voor broodjes smeren</li> <li>2. draaiboek maken voor broodjes smeren</li> </ol>	

Lieke	1. gaat de Instagram-pagina onder handen nemen	
Wisse		
Bas		
Daniël		
Danyscha	1. gaat uitzoeken hoe het werkt met belasting 2. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen 3. een afspraak maken met Theo van Veldhuizen om de begroting te presenteren, en Sacha hierbij betrekken 4. gaat een berichtje naar de JVT sturen om te vragen of zij willen opletten bij WC's	
Ivar	1. gaat een berichtje naar de JVT sturen om te vragen of zij willen opletten bij WC's	
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

#### 13.4. Afsluiting (21:10)

Sacha sluit de vergadering om 21:10.